
 
 
 
 
 
College van Burgemeester en Wethouders 
 
Art. 44 RvO vragen 
Onderwerp:  Hazenkamp ‘losse flodders’ schietincident  
Venlo, 1 mei 2024 
 
 
 
Geacht college, 
 
Zoals gisteren, 30 april, te lezen viel in De Limburger, is er zondag, 28 april, weer een (schiet)incident 
geweest in de wijk Hazenkamp1. Weer, omdat een jaar geleden, op 27 april 2023 ook een 
schietincident in deze wijk heeft plaatsgevonden. Naar aanleiding van dit eerdere incident is er door 
ondergetekende art 44 vragen gesteld waarvan de antwoorden op 5 juni 2023 beschikbaar kwamen. 
Er zou geen groter gevoel van onveiligheid zijn in de wijk en er was geen aanleiding om meteen een 
plan van aanpak te maken.  
 
Een jaar later heeft de fractie  Veur Groeët Venlo nog steeds dezelfde zorgen en vreest dat dit niet 
het laatste incident in deze wijk is. Naast de aanleiding van het laatste incident, een ruzie tussen 
twee groepen jongeren, is het duidelijk dat er meer broeit. Dit wordt ook bevestigd door geluiden 
van bewoners die ons hebben bereikt. Deze bewoners van de wijk Hazenkamp zijn het negeren van 
klachten en het niet of nauwelijks gericht beantwoorden van hun vragen helemaal beu. En dit terwijl 
in de wijk Hazenkamp, een van oudsher zeer sociale wijk, ook veel goeds gebeurt.  
 
Bovenstaande leidt voor ons tot de volgende vragen voor het college. 
 

1. Hoe kwalificeert u het gevoel van veiligheid bij deze buurtbewoners nu na het zoveelste 
incident in de wijk Hazenkamp? 

2. Is het college nog steeds van mening dat er geen plan van aanpak nodig is voor de specifieke 
problematiek in de wijk Hazenkamp of ter voorkoming van een waterbedeffect, als dit er al 
niet is? 

3. Hoe gaat u deze bewoners tegemoet treden en heeft u een plan van aanpak om de 
problemen in deze, van oudsher zeer sociale wijk, op te lossen? Graag een heldere 
uiteenzetting. 

4. Kunt u zich vinden in de stelling dat de huidige overlegstructuren onvoldoende geoutilleerd 
zijn om de zorgen die leven bij de bewoners voldoende en met de juiste urgentie onder de 
aandacht te brengen bij het college? Dit gegeven het feit dat bewoners aangeven dat ze niet 
gehoord worden en klachten genegeerd worden.  
Graag vernemen we bij beantwoording van deze vraag op welke overlegstructuren u 
momenteel vertrouwd om een beeld te krijgen van de problematiek die in wijk Hazenkamp.  

 
Veur Groeët Venlo ziet met veel belangstelling uw antwoorden tegemoet. 
 
Veur Groeët Venlo 
Peter Bastiaens 

                                                 
1 ‘Knalpatronen bij ruzie jongeren in Blerick’, Dagblad De Limburger d.d. 30 april 2024 


